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To:

Cc:

From: )
Sent: Mon 5/3/2021 8:17:49 PM

Subject: RE: wat weten we over herstelplannen tot en met vandaag? Voorstelinzet bij BTC

Received: Mon 5/3/2021 8:17:50 PM

Thx voor deze heldere reflectie; ik zal morgen ook de vraag eens stellen wat we met elkaar willen verstaan onder

herstelplan.

Wordt vervolgd, JEREL

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[IESE-BEEETIN  ninvvs.ol>
Datum: maandag 03 mei 2021 8:35 PM

Aan:
(@

CRP 7)minvws.nl>
Kopie: 1. ) 1. @minvws.nl>

Onderwerp: RE: wat weten we over herstelplannen tot en met vandaag? Voorstel inzet bij BTC

no

De vraag die opdoemt bij die ingeleverde plannen is niet alleen de financiéle onderbouwing en het realisme (er zit er eentje tussen

met een enorm wensgehalte), eerder spraken EEF ik over het criterium dat het om HERSTELplannen moest gaan, en dat

DGSC19 daar nog een format voor zou bedenken.

Wat je nu leest, is ook het voortzetten van bestaande strevingen, voorzien van een nieuwe legitimatie, de pandemie. Daar zullen

wij als MEVA ons vast ook aan gaan bezondigen, maar het lijkt me zinnig om steeds te blijven nagaan wat nu direct stuk is gegaan

door COVID en op die titel reparatie behoeft, en wat ‘in dezelfde mate erg’ is als voor 2020, alleen beter zichtbaar. En misschien

om die reden interventies rechtvaardigt, maar rechtvaardigt dat opname in een herstelplanlijstje? De wereld is veranderd door

Corona is de zin dat problemen scherper en schrijnender zichtbaar zijn geworden, op bijv. long-COVID en ontbreken ijzeren

voorraad na, er bleef ook veel constant en herleidbaar tot voor 2020. Overprogrammering en ‘het winnen van de vorige oorlog’ zijn

kostbaar. Beetje strak kader met enige causaliteit, zou dat helpen?

Groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Pasth 0350 1 2500 EJ | Den Haag

@minvws.nl

var:IEE)JE inv

Verzonden: maandag 3 mei 2021 19:07

Aan: 5.1.2e ) @minvws.nl>; 5.1.2e ) @minvws.nl>

CC: 5.1.2e ) @ minvws.nl>; 5.1.2e ) <i @minvws.nl>

Onderwerp: RE: wat weten we over herstelplannen tot en met vandaag? Voorstel inzet bij BTC

Thx, ik heb ERFEN onderhand de agenda etc doorgestuurd van de Shoek; gaat nou totaal niet over de zorg; of de vraag



686951

vanuit MCC zoals hieronder. Ik sluit niet uit dat dit ook aan de orde zal gaan komen mondeling. Daarom heb ik graag

voor morgen 11 uur beetje zicht op de herstelplannen die worden gemaakt vamut DGLZ en DGV, naast de DGCZ (zie

vorige mail). BE:ine ff na hoever hij eea kon laten achterhalen.

Ok?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: 5.1.26 )EECminvs ol
Datum: maandag 03 mei 2021 6:19 PM

)

Kopie: NEEREISNNY) BERETS
ins...

ERE SN -ICKECI inv >

Onderwerp: wat weten we over herstelplannen tot en met vandaag? Voorstel inzet bij BTC

Dit heeft [FRE opgehaald bij [EEE ¢2arnaast een voorstel voor de inzet voor het BTC morgenmiddag.

Morgen is de 5-hoek waarjij bij bent, jij meldde al dat het daar over economische voorstellen gaat.

Hoe één en ander zich tot elkaar verhoudt:

-de herstelplannen of het uitsluitend oproepen daartoe vanuit het veld;

-de MCC die n.a.v. een adviesbrief van het SCP over herstelbeleid met veel vaart met fiches-achtige financiéle onderbouwingen

herstelplannen bestelde;

-waarmee het besluit van de ACC achterhaald is dat PDGC-19 uitsluitend een lichte codrdinatie zou krijgen over niet-financiéle

plannen, die ook via het BTC zijn uitgevraagd (leverde alleen iets op van DMO en PG);
-de activiteiten van CZ (BO);

het i ok nog niet duidelijk. Wat hij wel weet, is dat FIN overzicht wil, om e.e.a. te kunnen beoordelen.

Wat opmerkte, is dat er nu bij VWS geen codrdinatie is, dat daar wel behoefte aan is. De COVID-directie is dermate in beslag

genomen door de praktische zaken van alledag, dat die zich niet zal buigen over post-COVID-zaken zoals herstelplannen.

MetERE Reewisseld dat =n PG) een centraal verzamelpunt kan vormen, als eerste stap richting codrdinatie: wij

hebben inzicht in alles. De invulling/gewicht daarvan kunnen we later bezie, als we meer weten over alle hestelplanwoelingen.

Morgen om 15.00 uur is het BTC, dat van mij verwacht dat ik aangeef of en hoe, MEVA de herstelplanbestelling die voortkomt aan

het MCC-besluit (ik heb nog steeds niet zelf besluit of verslag gezien), invult/terugduwt/organiseert.

Om tijd te kopen en toch voorsprong in te bouwen, kan ik het BTC aangeven dat alle plannen welkom zijn bij ons, [EEmaakt
daarvoor dan nog snel een procesje en loket. Dan hebben we nog geen antwoord op vorm en inhoud van de MCC-bestelling, maar

daar kom ik morgen nog wel achter bij dieBEEdie dit voorstelde.

Zo doen?

Groet,



Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

5.1.2e

CAL @minvws.nl
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